

مركع وأبوطب في الوطنية ما الواو البيت المواو البيت المواد البيت المواد البيت المواد البيت المواد البيت المواد المعاملة المعاملة

Date: 09 January 2025

M/s. Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department.

Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

Subject: Second Board Meeting of the year 2025, for Abu Dhabi National Company for Building Materials - BILDCO (PJSC).

Kindly be informed that the Second Board meeting for the year 2025 of Abu Dhabi National CO. for Building Material-Bildco, will be held on Tuesday, 14/01/2025 at 13:00 PM, as per the Agenda Below:

- 1. Approving the minutes of the Board of Directors meeting no. (1) For the year 2025.
- Discussing the offers submitted to purchase machines and equipment for Bildco Steel Industries Factory.
- Discussing the offer submitted by one of the companies to enter into a strategic partnership with the company.
- 4. Any other matters.

Thank you for your kind support.

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبو ظبى للأوراق المالية

تحیه طیبه وبعد،

التاريخ:09 يناير 2025.

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبو ظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو (ش.م.ع) الثاني لسنة 2025.

يرجي التكرم بالعلم بأن اجتماع مجلس إدارة شركة أبو ظبي الوطنية لمواد البناء- بلدكو الثاني لسنة 2025، سوف ينعقد يوم الثلاثاء الموافق 14 يناير 2025 في تمام الساعة: 13:00 ظهرا وفقا لجدول الأعمال التالي:

- المصادقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة رقم (1)
 السنة 2025.
- مناقشة العروض المقدمة لشراء آلات ومعدات مصنع بلدكو للصناعات الحديدية.
- مناقشة العرض المقدم من أحد الشركات للدخول في شراكة إستراتيجية مع الشركة.
 - 4. ما يستجد من أعمال.

شاكرين لكم دعمكم وحسن تعاونكم.

أسامه عبد الحارث أبوبكر الرئيس التنفيذي